

SMAC EVENTS PREVIEW



SMAC GET TOGETHER 20. SEPTEMBER 2022

Auch wenn die Location des spätsommerlichen Get Togethers bei Druck dieses Magazins noch offen ist: Die SMAC-Member wissen eh immer, wo es sich bei feinen Drinks und Speisen in entspannter Ambiente aushalten lässt. Da kann man blind zusagen und den Termin fest im Kalender anstreichen.

SMAC AUTUMN DRIVE 14. - 16. OKTOBER 2022

Im goldenen Herbst lädt der SMAC zum Autumn Drive durch den Schwarzwald. Clubmitglieder und ihre Freunde, das Herbstspektakel im Wald, szenische Straßen und prächtige Natur, gesellige Abende, bei denen die Eindrücke des Tages reflektiert werden: Schöner wird dieser Herbst nicht!

SMAC CHRISTMAS FONDUEPLAUSCH 9. DEZEMBER 2022

Auch in diesem Winter gibt es natürlich wieder den wunderbar gemütlichen und urigen Christmas Fondueplausch vor Weihnachten – wie immer am ersten Dezemberwochenende in der wunderschön restaurierten Chäsalp in Zürich. Erst gibt es einen feinen Apéro, und anschliessend eine grosse Auswahl verschiedener Fondue-Sorten – nach dem Motto: «Chli stinke muss es.»

SMAC GET TOGETHER 20 SEPTEMBER 2022

Even if the location of the late summer get-together is still open at the time of going to press, SMAC members always know where to go for fine drinks and food in a relaxed atmosphere. So you can make a blind commitment and mark the date firmly in your calendar.

SMAC AUTUMN DRIVE 14 - 16 OCTOBER 2022

In the golden autumn, the SMAC invites you to the Autumn Drive through the Black Forest. Club members and their friends, the autumn spectacle in the forest, scenic roads and magnificent nature, convivial evenings reflecting on the impressions of the day: This autumn doesn't get any more beautiful than this!

SMAC CHRISTMAS FONDUE FUN 2 DECEMBER 2022

This winter, of course, there will again be the wonderfully cosy and rustic Christmas Fondueplausch before Christmas – as always on the first weekend in December in the beautifully restored Chäsalp in Zurich. First there is a fine aperitif, followed by a large selection of different types of fondue - according to the motto: "It has to stink."

Informationen auf www.smac.swiss und Anmeldungen unter info@smac.swiss

For information visit www.smac.swiss and registration under info@smac.swiss



Ascona Classic Car Award 2022

24 Settembre 2022
Albergo Castello del Sole, Ascona
25 Settembre 2022
Lungolago di Ascona



Foto: Stefan Fritsch

25 Settembre 2022, 9.30 arrivo dei partecipanti sul lungolago di Ascona – Premiazione 14.30

Registri ora la sua Auto su:
www.swisscarconcours.ch/acca

